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Abstract (en)
The apparatus i.e. bipolar modular circuit breaker (10), has right front and rear introduction openings (23, 24) provided for conductive cables.
Pushers are associated with elastic strips. The front introduction opening is in front of the rear introduction opening. A control key (33) associated
with the front introduction opening is adjacent to and in front of the front introduction opening. The key associated with the rear introduction opening
is adjacent to and behind the front introduction opening and adjacent to and in front of the rear introduction opening.

Abstract (fr)
Cet appareil comporte, pour la connexion et la déconnexion de deux câbles conducteurs, deux orifices d'introduction (23, 24) et des touches de
commande associées (33, 34) qui sont disposés dans une portion dudit appareil ayant à partir d'une face principale une largeur d'1 demi-module ;
avec un premier desdits deux orifices d'introduction (23) qui est en avant d'un second desdits deux orifices d'introduction (24), avec la touche de
commande (33) associée à l'orifice d'introduction avant (23) qui est en avant de l'orifice d'introduction avant et avec la touche de commande (34)
associée à l'orifice d'introduction arrière (24) qui est en arrière de l'orifice d'introduction avant (23) et en avant de l'orifice d'introduction arrière (24).
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